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W związku z obchodami 650-lecia Brzustowa, przed rozpoczęciem sesji w sąsiedztwie 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Brzustowie posadzono pamiątkowe 

drzewo, gatunku brzost, od którego wywodzi się nazwa miejscowości Brzustów.   

 

Protokół nr XXXVIII/2017 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

26 października 2017 roku w  godzinach 1300 – 1435 

 w remizie Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzustowie 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji  

6. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

7. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz 

8. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

9. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

10. Pani Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej  

11. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXVIII sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Wystąpienie okolicznościowe związane z podsumowaniem obchodów 650-lecia 

Brzustowa. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

7. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2017-2030. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow.0,0144 ha z dz. nr 476 w Inowłodzu). 

12. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXVII sesji. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

15. Zamknięcie obrad XXXVIII sesji Rady Gminy. 
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Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXXVIII sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni Ewa Korzeniewska 

i Marek Leszczyński usprawiedliwili swoją nieobecność. 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 4  

Wystąpienie okolicznościowe związane z podsumowaniem obchodów 650-lecia Brzustowa. 

W pierwszej kolejności głos zabrał radny Piotr Gawęda, który wraz z Panią Jadwigą Warczyk 

w imieniu Komitetu Organizacyjnego podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do 

uświetnienia obchodów 650-lecia Brzustowa. Następnie słowa podziękowania do zebranych 

skierował Pan Wójt, podkreślając, że wszystkie imprezy, jakie odbyły się w ramach 

obchodów, na czele z festynem połączonym z Powiatowym Świętem Ziemniaka, udało się 

zorganizować dzięki udanej współpracy i ogromnemu zaangażowaniu bardzo wielu osób 

i podmiotów. Podsumowując swoje wystąpienie dodał, że wszyscy, którzy włączyli się 

w organizację obchodów 650-lecia Brzustowa zasługują na słowa pochwały za wzorowe 

przygotowanie i przeprowadzenie uroczystości. Na koniec głos zabrała radna                         

Mirosława Olas.  

   

Ad. 5  

Protokół z obrad XXXVII sesji został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 6 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.2011.3.2017 z dnia 

19 października 2017 r. informujące, iż uchwały w sprawie opłat i podatków 

lokalnych, winne być przesłane do publikacji, najpóźniej do dnia 4 grudnia br., tak by 

mogły być ogłoszone w wymaganym terminie w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Łódzkiego.      

 

Kontynuując, dodał, iż 30 września brał udział w obchodach 650-lecia Brzustowa 

oraz Powiatowym Święcie Ziemniaka. W tym samym dniu uczestniczył także w obchodach 

Dnia Seniora w Inowłodzu. Ponadto w dniach 7-8 października gościł na Hubertusie 

Spalskim a 18 października, razem z Panem Wójtem wziął udział w spotkaniu 

z przedstawicielami Lokalnej Organizacji Turystycznej oraz Sołectwa Spała. Na zakończenie 

poinformował, iż w środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 

 

Ad. 7  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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Radny Janusz Wilkowiecki zapytał, czy został rozstrzygnięty przetarg na sprzedaż działek 

gminnych w Zakościelu? 

Pan Wójt odpowiedział, że niestety, po raz kolejny nie wpłynęły żadne oferty.  

 

Ad. 8  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że tradycyjnie już projekty uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2030 i zmian budżetu na rok 2017 omówi łącznie, 

ponieważ zmiany budżetu wywołują zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Jeżeli 

chodzi o zmiany budżetu to dokonano zwiększenia planu dochodów wynikającego 

ze zwiększonej realizacji dochodów. W dziale 700 zwiększono plan z tytułu wpłat 

na rozgraniczenie, w dziale 750 dokonano zwiększenia planu z tytułu wpłat za zniszczone 

barierki  oraz z tytułu otrzymanej darowizny. W dziale 756 zwiększono plan dochodów 

o 20 000,00 zł z tytułu zwiększonych wpływów z podatku od czynności cywilno-prawnych 

oraz o 34 000,00 zł  z tytułu opłaty miejscowej. W dziale 758 dokonano zwiększenia planu 

dochodów o kwotę 5 000,00 zł w związku ze zwiększonymi wpływami odsetek od środków 

zgromadzonych na rachunkach bankowych. W dziale 851 dokonano zwiększenia planu 

dochodów o 14 000,00 zł z tytułu wpływów z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych. Kolejna zmiana w dziale 855 – zwiększono plan o 5,00 zł z tytułu odsetek 

od nienależnie pobranego świadczenia. W dalszej kolejności Pani Skarbnik omówiła zmiany 

po stronie wydatków. W dziale 400 zwiększono wydatki na dostarczanie energii elektrycznej 

na hydroforniach. W dziale 600 dokonano przesunięcia realizacji zadań na 2018 r., dotyczy 

to zadań inwestycyjnych: modernizacji drogi gminnej Nr 116209 w Żądłowicach – kwota 

35 200,00 zł oraz modernizacji drogi dojazdowej do gruntów rolnych Inowłódz – Poświętne 

za kwotę 37 200,00  zł. Ponadto w tym dziale dokonano zwiększenia planu wydatków 

o kwotę 2 700,00 zł na zadanie „Budowa chodnika przy drodze gminnej, do punktu 

widokowego w Zakościelu”. W dziale 750 zmiany wynikają ze złożonych wniosków o zmiany 

funduszu sołeckiego w sołectwach: Królowa Wola, Żądłowice oraz Dąbrowa. Kolejne zmiany 

w dziale 754 dotyczą zwiększenia planu wydatków o kwotę 2 000,00 zł na dotację dla 

OSP Brzustów na zakup motopompy pływającej oraz o kwotę 16 000,00 zł na dotację na 

remont strażnicy OSP Królowa Wola. Zmiana w dziale 801 wynika ze złożonego wniosku 

o zmianę funduszu sołeckiego. W dziale 855 zwiększono plan w związku z odsetkami, które 

są oddawane do Wojewody z tytułu nienależnie pobranych świadczeń. W dziale 915 

zwiększono plan o kwotę 3 151,00 zł na zadanie inwestycyjne „Zakup i montaż lamp 

solarnych na ul. Podleśnej w Spale”. Kolejna zmiana w dziale 900 dotyczy zwiększonej 

realizacji zadań Referatu Gospodarki Komunalnej. Ostatnia zmiana w dziale 921 dotyczy 

zwiększenia planu dotacji dla Gminnego Centrum Kultury.   

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXVIII/230/2017 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXVIII/231/2017 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego. 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy lokalu komunalnego                       

o pow. 150 m2 , którego najemcą od 1992 r. jest Powiatowy Bank Spółdzielczy. Najemca 

wystąpił z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy na okres 10 lat.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Piotr Kamiński poinformował, iż na połączonym posiedzeniu Komisji Budżetu 

i Zagospodarowania Przestrzennego, przy 7 radnych obecnych, 6-ciu głosowało 

za pozytywnym zaopiniowaniem powyższej uchwały, 1 wstrzymał się od głosu. 

Komisje Oświaty i Rolnictwa jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXVIII/232/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow.0,0144 ha z dz. nr 476 w Inowłodzu). 

Pani Janina Gostyńska poinformowała, że ofertę w zakresie wydzierżawienia 144 m2 na 

okres 10 lat, złożyła firma „P4 Sp. z o.o.” z Warszawy, która na wydzierżawionym terenie 

planuje ustawić stację bazową telefonii komórkowej PLAY. Wyjaśniła, iż projekt uchwały 

dotyczy nieruchomości gminnej położonej między Królową Wolą a Inowłodzem, na której 

niegdyś znajdowało się składowisko odpadów. Fragment nieruchomości zaproponowany 

do dzierżawy zlokalizowany jest od strony drogi powiatowej w kierunku Królowej Woli.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXVIII/233/2017 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 
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Ad. 12 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXVII sesji.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 13  

Interpelacja i zapytania 

1) Radna Mirosława Olas zapytała o naprawę chodnika biegnącego wzdłuż drogi 

powiatowej w Brzustowie, szczególnie na wysokości posesji nr 107, przy której 

krawężnik wpadł do rowu. 

Pan Wójt wyjaśnił, że chodnik w Brzustowie wybudowany był kilkanaście lat temu i niestety 

nie było to zrobione w taki sposób, jak mówią o tym wytyczne w zakresie budowania tego 

typu obiektów. Ostatnio jest coraz więcej problemów zarówno z nawierzchnią drogi jak 

i z chodnikiem. Czas kiedy eksploatacja tych naniesień trwa, jest już dość odległa i wszystko 

się po prostu niszczy.  W przypadku chodnika chodzi głównie o to, że nie ma odpowiednio 

odwodnionych rowów, odpowiednio konserwowanych urządzeń odwadniających 

i to powoduje szczególnie w takim roku jak ten, gdzie ciągle jest problem z deszczem, 

z wodą, że te uszkodzenia postępują. Pan Wójt zapewnił, że na bieżąco będzie zgłaszał 

każdy przypadek uszkodzenia do Zarządu Dróg Powiatowych w Tomaszowie Mazowieckim, 

natomiast w niedalekiej przyszłości trzeba myśleć o takim radykalnym projekcie i inwestycji 

związanej z przebudową tej drogi i chodnika, ponieważ wyglądają one coraz gorzej. Trzeba 

przy tym zdawać sobie sprawę, że powiat jest w stanie podjąć ograniczone zadania 

inwestycyjne i przebudowa drogi oraz chodnika w Brzustowie będzie możliwa tylko 

w przypadku współfinansowania jej przez Gminę Inowłódz. Zapewnił, że informacja 

o uszkodzeniu zgłoszona przez radną, zostanie niezwłocznie przekazana do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Tomaszowie Mazowieckim a jej wykonanie będzie na bieżąco 

monitorowane.  

2) Pani Jadwiga Warczyk wnioskowała o utwardzenie drogi nad torami kolejowymi 

w Brzustowie (do posesji Państwa Pełów i Zająców), ponieważ po ostatnich obfitych 

opadach deszczu jest ona prawie nieprzejezdna.  

3) Radny Robert Pawłowski zapytał czy rozstrzygnięto już przetarg na remont 

odcinka drogi powiatowej między Królową Wolą a Poświętnym w kierunku Rzeczycy? 

Pan Wójt wyjaśnił, iż najpierw odniesie się do wniosku Pani Sołtys. Przypomniał, że Urząd 

Gminy Inowłódz jest na końcowym etapie formalności związanych z przejęciem drogi nad 

torami w Brzustowie. Podkreślił, że będzie ona wreszcie drogą gminną, a co a tym idzie 

pojawi się możliwość jej naprawy i modernizacji. Poprosił, by zrozumieć, iż ten rok pod 

względem możliwości wykonania prac remontowych, szczególnie na drogach gruntowych, 

jest wyjątkowo niekorzystny. Naprawy ubytków możliwe są tylko w pogodne dni, ponieważ 

prowadzenie ich w czasie opadów deszczu mija się z celem. Przedmiotowa droga zostanie 

naprawiona w najbliższym czasie. Jeżeli chodzi o drogę powiatową Królowa Wola – 

Rzeczyca, to po czwartym podejściu udało się znaleźć wykonawcę. Umowa została 

już podpisana, zaś termin realizacji inwestycji planowany jest na dzień 9 grudnia br. 

Z informacji jaką udało się uzyskać, wynika że, teren inwestycji został już przekazany 

wykonawcy a prace rozpoczną się lada dzień. 

4) Radna Monika Drużdż zapytała na jakim etapie są prace przy oczyszczaniu 

rowów melioracyjnych w Brzustowie (za posesjami nr 1 – 55, jadąc od torów, 

po prawej  stronie), które znajdują się za zabudowaniami gospodarskimi, w polu?                                                                                                                                                                                                              
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Pani Jadwiga Warczyk wyjaśniła, że warunkiem koniecznym do rozpoczęcia prac było 

uzyskanie zgody od właścicieli wszystkich nieruchomości znajdujących się na tym odcinku 

Brzustowa na udrożnienie rowów. Mieli oni również partycypować w kosztach. W związku 

z tym, że część mieszkańców nie zgodziła się na powyższe, sprawa utknęła w martwym 

punkcie. Pan Wójt dodał, że próbując rozwiązać ten problem rozmawiał z przedstawicielami 

Dróg Powiatowych i ustalił, że te rowy mają funkcję chłonną, czyli mają zebrać określoną 

ilość wody (nie zawsze z możliwością odprowadzenia jej), która następnie ma po prostu 

odparować, wsiąknąć w ziemię. Oczywiście dzieje się tak, jeśli nie ma silnych nawałnic 

i opadów.  

5) Radna Monika Drużdż  zapytała, czy zostanie udrożniony rów, który ciągnie się 

od posesji nr 55, wzdłuż drogi na cmentarz w Brzustowie (w sezonie zimowym woda 

zalegająca w rowie, powoduje zamarzanie wody w wodociągu, który jest 

umiejscowiony pod nim). 

Pan Wójt wyjaśnił, że kilkanaście lat temu wymyślono to w ten sposób, że rury wodociągowe 

położono przy drogach, w miejscach gdzie oczywistym jest, że powinny być rowy. 

Wykopanie rowu na głębokość ok. 0,5 m. spowoduje, że rura się wypłyci i jest duże 

zagrożenie, że zimą woda zamarznie.  

6) Radny Piotr Kamiński zapytał, jaki jest los przetargów na drogi gminne? 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o drogę Zakościele - Żądłowice, to termin składania 

ofert mija 27 października br., natomiast na drogę w Spale przetarg nie został jeszcze 

ogłoszony. 

7) Radny Arkadiusz Łon odniósł się do kwestii instalacji fotowoltaicznych dla 

podmiotów gospodarczych informując, że zmieniły się zasady eksploatacji tych 

instalacji. Zapytał, czy podobne zmiany dotyczą instalacji indywidualnych, 

konsumenckich, na które Gmina otrzymała dofinansowanie? 

Pan Wójt wyjaśnił, iż te zasady zmieniają się z dnia na dzień. Zarówno dla instalacji 

na obiektach użyteczności publicznej jak i na obiektach prywatnych, będzie można rozliczać 

energię czerpaną z urządzeń odnawialnych źródeł energii na zasadzie prosument. Ostatnia 

interpretacja jest taka, że będzie można oddawać nadwyżkę energii do sieci i ją przyjmować. 

To samo dotyczy 33 instalacji, które planuje się zbudować na terenie Gminy 

(jest już potwierdzona informacja, że wniosek w sprawie tych instalacji uzyskał 

dofinansowanie). Przy okazji Pan Wójt poinformował, że jest nowa edycja programu 

związanego z odnawialnymi źródłami energii. Będzie ogłoszony nabór dla gospodarstw 

indywidualnych na projekty związane z  instalacją urządzeń fotowoltaicznych i wymiany 

pieców, z tym, że jest konkretne wskazanie kotłów na biomasę, czyli na tzw. pellet. 

Warunkiem koniecznym jest likwidacja wszystkich innych źródeł ciepła. Spotkanie 

informacyjne z mieszkańcami w tej sprawie odbędzie się 30 października br. o godz. 16.30 

na zamku w Inowłodzu. Weźmie w nim udział przedstawiciel firmy, która pisze wnioski, 

zna się na rozliczeniach i jest na bieżąco w tej tematyce. Na koniec Pan Wójt zaapelował 

o zainteresowanie się tym projektem i wzięcie udziału w spotkaniu.  

8) Radny Robert Pawłowski podziękował za ustawienie znaków ograniczających 

prędkość do 40 km/h przy drodze przez Stegny w Królowej Woli, dodając przy tym, 

że usprawni to respektowanie przepisów, zwłaszcza w sezonie letnim, kiedy 

nagminnie przekraczana jest dozwolona prędkość na tym odcinku drogi w terenie 

zabudowanym.   

Pan Wójt w odpowiedzi poinformował, że znaki udało się pozyskać bezpłatnie z Zarządu 

Dróg Powiatowych w Tomaszowie Mazowieckim.  
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9) Pani Jadwiga Warczyk poprosiła, by podjąć działania mające na celu 

zmniejszenie populacji dzików, ponieważ nagminnie niszczą uprawy ozime, ogródki 

warzywne i coraz śmielej zbliżają się do zabudowań gospodarskich w Brzustowie.  

 

Ad. 14 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

1) Radny Piotr Kamiński poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu 

oraz Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, członkowie Komisji rozpatrywali kolejne 

podanie Pana Bogdana Myłyka ze Spały w sprawie poszerzenia działki na osiedlu „Ogród”. 

Na początku tej kadencji wpłynęło już pismo w tej sprawie i Komisja zaopiniowała 

je negatywnie. Tym razem wnioskodawca zwrócił się o odsprzedanie 2 metrów gruntu, 

z działki gminnej o szerokości 11 metrów, która jest drogą prowadzącą w kierunku lasu. 

Członkowie Komisji po dokonaniu wizji w terenie, głosowali nad wnioskiem: za pozytywnym 

jego zaopiniowaniem głosowało 2 radnych, przeciw głosowało 2 radnych i 1 radny wstrzymał 

się od głosu.   

W związku z wątpliwościami, jakie pojawiły się podczas dyskusji nad wnioskiem, 

radny Piotr Kamiński wnioskował o przygotowanie opinii prawnej dla ww. wniosku.  

2) Radny Roman Rodakowski wnioskował o ustawienie przy drodze krajowej 

(w miejscu za Teofilowem – gdzie ostatnio miał miejsce kolejny śmiertelny wypadek, 

przed dwoma ostrymi zakrętami w kierunku Spały) znaku „Czarny Punkt”, który być 

może przemówił by do wyobraźni kierowców i skłonił by ich do zwolnienia na tym 

odcinku.  

3) Radny Zbigniew Niemiec wnioskował o zakup agregatu prądotwórczego 

do hydroforni w Brzustowie.  

4) Radna Jolanta Bilska wnioskowała o naprawę ubytków nawierzchni 

na ul. Tamka w Inowłodzu (głównie na wysokości posesji Pani Zbysiak).                        

5) Radny Piotr Krotosz zapytał, czy przy okazji remontu ul. Tuwima w Inowłodzu 

byłaby możliwość wykonania nakładki asfaltowej na ul. Tamka?   

Pan Wójt odpowiedział, iż dwa dniu temu została przywieziona masa na zimno w ilości 3 ton, 

która służy do uzupełniania ubytków drogowych. Jeżeli chodzi o ul. Tamka, to należy 

pomyśleć o nowej nawierzchni i chodniku. Jest to miejsce masowo  uczęszczane przez 

samochody i pieszych, zwłaszcza w sezonie letnim. Jeżeli chodzi o naprawę ubytków, 

to zostanie ona wykonana w najbliższych dniach.  

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt, który przypomniał, iż w ostatnim czasie 

przez teren Polski przetoczyły się wichury i nawałnice, które niestety nie ominęły Gminy 

Inowłódz. Najwięcej szkód spowodowały w Brzustowie, gdzie doszło do zerwania dachu 

z budynku mieszkalnego, zniszczenia słupa energetycznego i uszkodzenia linii. Mając 

powyższe na uwadze Pan Wójt zaapelował, by zwrócić uwagę w najbliższym otoczeniu na 

wszelkie luźne elementy konstrukcyjne, stare drzewa i inne przedmioty, które w czasie 

gwałtownych porywów wiatru mogą stanowić poważne zagrożenie. Następnie poinformował, 

że w dniach 23-24 października br. po raz pierwszy udało się zorganizować w Gminie 

Inowłódz Dni Bezpieczeństwa. Dzięki współpracy z Komendą Powiatową Policji 

w Tomaszowie Mazowieckim oraz Komendą Powiatową Państwowej Straży Pożarnej 

w Tomaszowie Mazowieckim przeprowadzono ćwiczenia ewakuacyjne, pogadankę 

nt. bezpiecznego posługiwania się źródłami ciepła, zapobiegania zatruciem tlenkiem węgla, 

tzw. ”czadem”. Przekazano również informacje o tym, jak uchronić się przed nieuczciwą 

firmą wyłudzającą pieniądze, kradzieżą „metodą na wnuczka” a podczas spotkania 
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z młodzieżą przestrzegano przed skutkami zażywania dopalaczy. W dalszej części swojej 

wypowiedzi Pan Wójt poinformował o podjęciu współpracy z Telewizją TOYA w zakresie 

bezpłatnej promocji Gminy Inowłódz. Zaapelował także, by czynnie kibicować, zarówno 

drużynie seniorów jak i najmłodszym zawodnikom IKS  Inowłódz. Następnie powiadomił, 

iż z dniem 31 października br. Pani Sołtys Konewki złożyła rezygnację z pełnionej funkcji 

i w związku z powyższym w najbliższym czasie konieczne będzie podjęcie działań mających 

na celu wybranie jej następcy. Pan Wójt odniósł się także do kwestii wysokości podatków 

w 2018 r., zapewniając przy tym, że stawki nie wzrosną, z wyjątkiem tych, których wysokość 

regulują odrębne przepisy. Na koniec zaprosił wszystkich do udziału w obchodach 

Święta Niepodległości, które będą miały miejsce w Inowłodzu.  

Pan Sekretarz zaapelował, by w ramach budżetu obywatelskiego oddać swój głos na projekt 

„Z turystyką za pan brat, szlakiem odkrywcy” - nr W242, którego wartość wynosi prawie 

200 000,00 zł. Wniosek dotyczy organizacji weekendowych przejazdów koleją z Łodzi 

do Spały i z powrotem.  Wyjaśnił, że głosowanie jest bezpłatne, trwa tylko do 30 października 

br. a w celu oddania głosu wystarczy wejść na stronę internetową Gminy Inowłódz 

i postępować zgodnie z umieszczoną tam instrukcją.   

 

Ad. 15 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXVIII sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1435.        

 

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

               Wacław Chachuła 
 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


